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Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent 
Godkjenning av protokoll 

Godkjent 
Saker til behandling 

67/23 Valg av stemmestyre til valgtinget 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik menighetsråd 2019-2023 20.09.2023 67/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik menighetsråd vedtar at stemmestyret for kirkevalget 2023 består av: 
Line L. Bakkum (leder) 
Linn Antonsen (medlem) 
Geir Skaug (medlem) 
 
Vedtaket er gjort på epost.  
 
Møtebehandling 

Saken ble behandlet på e-post i forkant av møtet.  
 
Vedtak  

Gjøvik menighetsråd vedtar at stemmestyret for kirkevalget 2023 består av: 
Line L. Bakkum (leder) 
Linn Antonsen (medlem) 
Geir Skaug (medlem) 
 
Vedtaket er gjort på epost.  
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68/23 Godkjenning av valgstyrets protokoll 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik menighetsråd 2019-2023 20.09.2023 68/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik menighetsråd som valgstyre godkjenner protokollen for valg av menighetsråd 
til Gjøvik sokn. 
 
Møtebehandling 

Det burde vært informert bedre på forhånd om at skjemaene skal følge 
valgprotokollen. Dette ville økt bevisstheten rundt hvordan man formulerer seg på 
skjemaene. 
 
De fremmøtte rådsmedlemmene signerte protokollen i møtet. 
 
Vedtak  

Gjøvik menighetsråd som valgstyre godkjenner protokollen for valg av menighetsråd 
til Gjøvik sokn. 
 
 

 

 
69/23 Evaluering Kirkevalget 2023 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik menighetsråd 2019-2023 20.09.2023 69/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik menighetsråd har følgende evaluering av kirkevalget 2023: 
 
Møtebehandling 

Opplæring: 
- Bra med kurs, men det kunne gjerne vært sagt mindre. Det er mange detaljer som 

kan være unødvendig for den praktiske gjennomføringen.  
- Fint at avlukkene var fysisk satt opp, slik at man kunne se hvordan det skulle se ut. 
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- Når man skal presentere opptelling, hadde det vært bedre å si «sånn skal det gjøres» 
i stedet for å gi flere muligheter. De som har egne metoder for opptelling, vet om 
dette selv og kan gjøre det på sin måte uansett. 

 
Forhåndsstemming: 

- Det er gjort mye for at det skal være mulig å forhåndsstemme ved kirkevalget. Det 
har vært forhåndsstemming hele forhåndsstemmeperioden på kirkekontoret, og det 
har vært mulighet for digital forhåndsstemming.  

- Det var ingen som møtte opp på forhåndsstemming i forbindelse med 
bygudstjenesten. Det regnet kraftig den dagen, og dette kan ha hatt innvirkning.  

- Det var heller ingen som møtte opp for forhåndsstemming ved det nasjonale 
tidspunktet.  

- Muligheten for valg ved Lupy-kveld utgikk da det ikke ble arrangert Lupy-kveld på 
avtalt tidspunkt.  

 
Digital forhåndsstemming: 

- Mange har opplevd denne måten å stemme på som god, men flere har også fortalt at 
de bare fikk til å stemme på ett av valgene. Det kom derfor flere på valgdagene som 
ønsket å stemme på det valget de ikke hadde fått stemt på digitalt. Gjøvik 
menighetsråd ser alvorlig på dette, og ønsker at tilbakemeldingen gis til de ansvarlige 
for valgordningen.  

- Det er mange som heier på digitalt valg da det er mindre ressurskrevende enn det 
fysiske valget, samtidig som valget blir svært tilgjengelig. Man bør likevel være klar 
over at ulike grupper kan foretrekke ulike valgavviklinger. Digitalt valg når bredere ut, 
mens valg i de lokale kirkene i større grad når kirkegjengerne. 

 
Valgdeltakelse: 

- Lavere valgdeltakelse i år enn ved valget i 2019, men dette kan være naturlig da man 
gjerne ser at det er saksbetont når valgdeltakelsen er høyere.  

- Det har vært lavere valgdeltakelse også ved det kommunale valget i år, uten at det 
har vært stor oppmerksomhet rundt det. 

- I år ble det ikke sendt ut valgkort. Valgkort kunne ha fungert som en påminner for 
folk. Det ville også hjulpet folk å vite hvilket stemmelokale de skulle benyttet seg av. 

- Det burde vært opplyst om i Be og Hør at stemmestedet ved kirkevalget er det 
samme som stemmestedet ved det offentlige valget.  

- Tiltak for å øke valgdeltakelsen: Gjøre mer i forkant for å presentere kandidater og 
lister. Gjøre mer for at ungdommer skal vite om stemmeretten sin. 

 
Informasjon om kandidatene: 

- Noen savnet at man kunne lese om de ulike kandidatene. Det er fint at informasjonen 
var tilgjengelig digitalt, men det burde vært gjort mer for å få frem denne 
informasjonen også «utenfor nettet».  

- Det burde vært skrevet mer om kandidatene og listene i Be og Hør. 
- Ved de to siste valg har det vært arrangert temakvelder om valg av bispedømmeråd. 

Dette har vært nyttig da man har kunnet snakke om forskjellen på de ulike listene, og 
man har kunne forklare hva som menes med «nominasjonskomiteens liste».   

- Ved neste valg, ønsker Gjøvik menighetsråd at det legges ut presentasjoner i kirkene 
i forkant. 

 
Valglokalet: 

- Universell utforming:  
o Et rådsmedlem opplevde å stå i kø sammen med to rullestolbrukere som var 

på tur til å gi opp å stemme. Det var vanskelig for dem å komme frem på 
grunn av gravearbeider, og det var ikke lett å finne frem.  
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o Dobbeltdøra trengte eget adgangskort, så her måtte valgfunksjonærer få hjelp 
av kommunen for å få åpnet opp. Det er klart at det ikke føles godt når det må 
gjøres en ekstra innsats for å åpne døra når man kommer for å avgi stemme.  

- Valglokalet var ikke ryddet ut før valgdagene. Det var mange tegnesaker og papirer 
som lå utover bordene som skulle benyttes, og det var ingen åpenbar plass å rydde 
det til. Det blir vanskelig å tilbakestille lokalet når det er så mange ting.  

- Det er ønskelig med mer og bedre merking ved neste valg; større bukker. Det var 
vanskelig å merke godt nok så lenge kommunen sine banner stengte for lokalet. 
Disse burde vært ryddet bort i anledning valget.  

- Det er et komplisert lokale, og vi bør høre om vi kan benytte biblioteket neste gang. 
Det er tre utganger ved kommunevalget, så det blir en umulig oppgave å lede alle 
tilbake til kirkevalget.  

- Det så veldig profesjonelt ut da lokalet var ferdig satt opp. Skikkelige avlukker og 
rutiner gjorde at det var på høyde med det offentlige valget. 

- Bra å ha tre avlukker, og ryddig med kassetter til stemmesedlene. 
 
Vaktplan: 

- Valgfunksjonærene opplevde at det var god bemanning.  
- Det er klart at det er nødvendig å være tre stk pr vakt.   
- Opplevde at det også var nok folk i tellekorpset.  

 
Opptelling: 

- God kontroll, og raskt ferdig.  
- Rutinerte folk som har vært med på opptelling flere ganger før.  
- Godt system. 

 
 
Vedtak  

Gjøvik menighetsråd har evaluert gjennomføringen av kirkevalget 2023, og 
evaluering med tilbakemeldinger overbringes rette instanser av saksbehandler. 
 

 

 
70/23 Planlegging konfirmantjubileum 2023 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik menighetsråd 2019-2023 20.09.2023 70/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Som vertskap til konfirmantjubileet i Gjøvik sokn 15. oktober, stiller: 

-  
XX spør XX fra det nye menighetsrådet om å stille. 
 
Møtebehandling 
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Det er fremdeles ikke mange påmeldte, og menighetsrådet ønsker at det blir sendt ut 
påminnelse. Saksbehandler sendte ut påminnelse dagen etter menighetsrådsmøtet. 
 
Det har tidligere vært uttrykt at én fra det gamle og én fra det nye rådet kunne stille 
som vertskap. I møtet sa Kirsten Aarflot at hun kan stille som vertskap.   
 
Vedtak  

Som vertskap til konfirmantjubileet i Gjøvik sokn 15. oktober, stiller: 
Kirsten Aarflot. 
 

 

 

 
71/23 Gudstjenester på NRK Gjøvik kirke 2024-2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik menighetsråd 2019-2023 20.09.2023 71/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik menighetsråd drøfter ønsker og profil for TV-sendte gudstjenester, og kommer 
frem til følgende: 
 
Møtebehandling 

Gjøvik menighetsråd uttrykker at det er flott med tv-gudstjenester. Det er viktig å 
trekke med seg det man lærte av radiogudstjenesten: Det skal være en lokal 
gudstjeneste fra Gjøvik kirke, og man trenger ikke å slå på stortromma. Det er mange 
tv-gudstjenester med trompeter og vanskelige liturgiske ledd. Gjøvik menighetsråd 
ønsker å ha en alminnelig profil i gudstjenestene fra Gjøvik kirke, og heller ha litt 
variasjon.  
 
Menighetsrådet ser at tv-gudstjenestene kan brukes strategisk til å motivere for 
deltakelse i både gudstjeneste og menighetsarbeid. Derfor oppleves derfor av flere 
som naturlig å trekke inn både barnekor, VOK og LupY.  
 
Det ble påpekt at det i en vanlig gudstjeneste i Gjøvik kirke ikke er stor deltakelse 
utenom det faste. Det har for eksempel ikke vært «vanlig» at barnekoret synger i 
gudstjenestene i Gjøvik kirke. I forlengelse av dette innspillet, understreker flere i 
rådet at man nå jobber for å integrere barnekoret mer i det lokale menighetsarbeidet, 
slik at barnekoret også oppleves som «vårt».  
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Kommentar til tv-gudstjeneste den 23. juni 2024: 
Det blir sommerlørdag-konsert dagen i forvegen, så det kan hende det er greit å ikke 
legge opp til en stor kor-konsert akkurat denne lørdagen av hensyn til tv-utstyret.  
 
 
Vedtak  

Gjøvik menighetsråd drøfter ønsker og profil for TV-sendte gudstjenester, og kommer 
frem til følgende: 
 
Gjøvik menighetsråd støtter initiativet med tv-sendte gudstjenester. Menighetsrådet 
er glade for denne muligheten, og ønsker en alminnelig profil på gudstjenestene. 
Menighetsrådet mener også det er viktig å bruke disse gudstjenestene strategisk til å 
fremme interessen for gudstjenesteliv. 
 

 

 

 
72/23 Gudstjenesteplan 2024 Gjøvik sokn 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik menighetsråd 2019-2023 20.09.2023 72/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik menighetsråd vedtar forelagte gudstjenesteplan med følgende innspill: 
 
Møtebehandling 

Gjøvik menighetsråd så gjennom forelagt gudstjenesteliste. Trosopplæringstiltakene 
er satt inn i planen etter mønster fra tidligere år, men datoer er ikke endelig bekreftet. 
I den forbindelse gjør menighetsrådet oppmerksom på bispevisitasen som blir 5.-7 
mars og 12.-14. mars og 17. mars. 
 
Menighetsrådet i Gjøvik tok stilling til om romjulsgudstjenesten 29.12.2024 skal 
kuttes eller beholdes. Rådet er åpne for å kutte en gudstjeneste i romjulen, men flere 
mente at man heller bør kutte gudstjenesten 2. juledag ettersom gudstjenestene på 
de øvrige 2. dagene allerede er kuttet. Etter avstemming (6 mot 1 stemmer, 2 blanke) 
ønsker rådet heller å kutte gudstjenesten 2. juledag 2024. Om gudstjenesten  
2. juledag skal beholdes, er rådet likevel åpne for å kutte gudstjenesten 29.12.2024. 
 
Vedtak  

Gjøvik menighetsråd vedtar forelagte gudstjenesteplan med følgende innspill: 
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- Minner om bispevisitas i mars: unngå kollisjoner med trosopplæringstiltak og annet.  
- Flertallet av rådets medlemmer ønsker å stryke gudstjenesten 2. juledag under 

forutsetning av at romjulsgudstjenesten 29.12.2024 blir stående. Om 
romjulsgudstjenesten strykes, kan 2. juledag stå. 

 

 

 

 
Orienteringssaker 

73/23 Orienteringer til Gjøvik menighetsråd 20.09.2023 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik menighetsråd 2019-2023 20.09.2023 73/23 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik menighetsråd tar saken til orientering. 
 
Møtebehandling 

Bispevisitas 2024: 
- Det er satt ned en komité som skal representere by og land. Kirsten Aarflot er med 

som representant for bymenighetene, og Dag Landmark er med som fellesrådsleder. 
Marianne Mølmen er med som representant for land-menighetene. Prest fra 
bymenighetene er Jens Reidar Antonsen, og prest fra land-menighetene er Berit 
Rinde. Komiteen skal drøfte hvordan bispevisitasen skal legges opp. Det som ligger 
fast, er at Gjøvik kirke skal ha visitasgudstjenesten 17. mars 2024.  

- I forberedelsesmøtet ble det snakket mye om reglementet for bispevistias, og 
representantene fra Gjøvik mener reglementet bør gjennomgås på nytt. Inntrykket er 
at også biskopen er våken for dette.  

- Det er viktig at komiteen får snakket om hva man ønsker for visitasen, og Gjøvik 
menighetsråd mener at innspill først og fremst bør komme fra det nye Gjøvik 
menighetsråd.  

o Det nevnes likevel at man gjerne kan dele opp visitasen slik at man har fokus 
på trosopplæring og diakoni noen av dagene, og det som går på kirke og 
gudstjenester de andre dagene.  

 
Superonsdag: 

- Gjøvik menighetsråd har ment at det er mye å ha ansvar for rigging, innkjøp av mat 
osv. Gjøvik menighetsråd opplever også at arrangementet er ambisiøst ved at det 
foregår hver onsdag. Det kan hende frivillige fra Gjøvik stiller etter hvert, men før vi 
tar aktiv del i det, bør det være en bedre fordeling og mer avgrensede oppgaver. 
Ønsker å be om mindre ansvar og kortere vakter. 

- Neste menighetsråd bør følge opp saken.  
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Gjøvik menighetsråd skal invitere til felles oktobermøte med det nye menighetsrådet: 

- Gjøvik menighetsråd ønsker at man ikke må behandle så mange saker på dette 
møtet, slik at man kan ha felles møteinnkallelsestidspunkt. Om det likevel blir noen 
saker som må tas, kan det nåværende rådet møtes en halvtime før. 

- Ønsker en form for overlevering hvor rådets medlemmer presenterer hva de har hatt 
sin hovedoppmerksomhet rettet mot i menighetsrådsperioden. Her ønsker rådet at de 
ulike medlemmene blir utfordret på innkallingen i stedet for at alle spørres på forhånd.  

 
I tilfelle dette menighetsrådet ikke får egen tid i oktobermøtet, ønsket Dag Landmark 
å takke rådet for godt samarbeid. Takket også Kirsten Aarflot for god møteledelse, og 
for at hun har tatt godt vare på rådet i perioden. 
 
 
Vedtak  

Gjøvik menighetsråd tar saken til orientering. 
 

 

 

 

 
Eventuelt 


